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 Protokół Nr XXXV/2013 

z j sesji Rady Gminy Kuryłówka 

odbytej dnia 30 lipca 2013 r. 

 

 
W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi 93 % frekwencji.  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 

Obradom przewodniczył P. Przewodniczący Stanisław Kotulski, który powitał szanownych 

radnych, p. Tadeusza Halesiaka - Wójta Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz 

pracowników Urzędu Gminy.  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum wymagane do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady Gminy Kuryłówka i otworzył XXXV sesję Rady Gminy 

Kuryłówka.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. Stanisław Kotulski – zapytał czy do przekazanego w 

zawiadomieniu o sesji porządku obrad, radni lub p. Wójt chcą wnieść uwagi lub wnioski. 

 

Zgłoszono następujący wniosek: 

1) P. Przewodniczący S. Kotulski zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o punkt: 

- „Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Jana Bucior na Uchwałę Nr 

XXXI/172/2013 w/w Rady Gminy Kuryłówka z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie, do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Rzeszowie i upoważnienia Adwokata Janusza Szpili do reprezentowania Rady Gminy 

Kuryłówki w postępowaniu ze skargi na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 w/w Rady z dnia 15 

kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie”. 

Zaproponował, aby rozpatrzyć ten punkt, jako punkt 7. 

 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przystąpiono do głosowania wniosku zgłoszonego przez Przewodniczącego Rady. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Wyniki głosowania: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się 0. 

Wniosek uzyskał akceptację. 

 

 

Proponowany porządek obrad XXXV sesji z uwzględnieniem zmian był następujący: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Opinia Rady Gminy Kuryłówka w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

3. Stanowisko Rady Gminy Kuryłówka w sprawie upamiętnienia ofiar zbrodni wołyńskiej 

dokonanej na Polakach na Kresach Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dąbrowica”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kuryłówka Nr VI/32/99 z dnia  

31 marca 1999 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjów na terenie Gminy Kuryłówka. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Jana Bucior na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 

w/w Rady Gminy Kuryłówka z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Kulnie, do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie  

i upoważnienia Adwokata Janusza Szpili do reprezentowania Rady Gminy Kuryłówki  

w postępowaniu ze skargi na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 w/w Rady z dnia 15 kwietnia ·2013 

r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie. 
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8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 

Gminy Kuryłówka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej samorządowi Powiatu 

Leżajskiego na realizację zadania publicznego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. 

13. Wolne wnioski.   

14. Zamknięcie sesji. 

 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie zgłoszono.  

Rada Gminy Kuryłówka przyjęła zaproponowany porządek obrad XXXV sesji.  

 

Przystąpiono do jego realizacji. 

 

 

Ad 2. Opinia Rady Gminy Kuryłówka w sprawie zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

 

 Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego w 

Rzeszowie – przedstawił cyfryzację form ochrony przyrody przez Internet. Program pozwala 

zainteresowanemu obywatelowi zorientować się czy działka znajduje się w formie ochrony przyrody. 

Wszystkie zmiany granic wynikają z tego, że do tej pory granica przebiegała w sposób nie jasny. W 

chwili obecnej granice przebiegają tak jak granice działek. Granica Kuryłowskiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu została dokładnie obliczona.  

Zmieniono granice rzek, na których obowiązuje zakaz lokalizacji nowej zabudowy w odległości 

mniejszej niż 100 m dot. dwóch rzek Złotych.  

 

Po prezentacji dokonanej, przez p. Dyrektora przystąpiono do zadawania pytań. 

 

P. Radny Z. Waliłko – zapytał czy mogą wywozić na nieużytki gnojowice cały czas w to samo 

miejsce. Gnojowica płynie później do Sanu. 

  

 Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego  

w Rzeszowie – istnieją przepisy dotyczące nawożenia. W Kuryłowskim Obszarze Chronionego 

Krajobrazu takiego zakazu nie ma. 

 

 P. Radny D. Kusy – w Dąbrowicy jest Zakład „Gorzelnia”, która jesienią, zimą i wiosną 

wylewa bardzo dużo wywaru na pola, a w przypadku dużych zlew deszczu wszystko z pól rowami 

melioracyjnymi płynie do rzeki Złotej, a następnie do Zalewu w Ożannie.  

Czy są jakieś normy i co możemy egzekwować w tym przypadku? 

 

Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego 

 w Rzeszowie, – jeżeli jest to wykorzystywane w celach rolniczych, jako nawóz nie podlega kontroli 

służbom ochrony środowiska. Gorzelnia podlega Staroście. RDOŚ ma największe uprawnienia 

i powinien na miejsce pojechać i dokładnie sprawdzić. 

 

P. Radny T. Łapka – zapytał, kto wydaje pozwolenia wodno-prawne na popłuczyny z gorzelni 

i kto to kontroluje. 

 

Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego  

w Rzeszowie, – jeżeli jest to wykorzystywane, jako nawóz to nie ma pozwolenia, jeżeli jest to ściek,  
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to na podstawie pozwolenia wodno-prawnego wydanego przez starostę. Kontrole w terenie może 

dokonać RDOŚ.  

 

P. Radny T. Łapka – zapytał o szkody wyrządzane przez zwierzynę leśną dziki i zwierzęta 

chronione bobry?  

 

Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego  

w Rzeszowie – szkody wyrządzone przez zwierzynę leśną dziki poza kołami łowieckimi wypłaca 

marszałek województwa, a bobry zwierzyna chroniona jest Regionalna Dyrekcja Ochrony 

Środowiska.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poprosił p. radnych o nieodbieganie od tematu  

i zadawanie pytań do Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał czy odległość 100 m od rzeki to odległość sztywna? 

 

Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego  

w Rzeszowie – udzielił szczegółowej odpowiedzi. 

 

P. Maria Szozda – Mazurek pracownik UG – zapytała czy opiniując projekt do uchwały czy 

możemy wnosić równocześnie o zmianę granic Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu na 

terenie Kuryłówki. 

 

Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego  

w Rzeszowie – można wnosić, ale nie widzę sensu, aby to łączyć, bo są to dwie różne sprawy. 

Zmiana granic jest znacznie bardziej skomplikowana i trudna. Można podjąć odrębną uchwałę 

w sprawie zmiany granic Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu na terenie Kuryłówki. 

 

P. Maria Szozda – Mazurek pracownik UG – reasumując, czyli przed wystąpieniem  

do Marszałka należy podjąć uchwałę Rady Gminy. 

 

 Pan Andrzej Kulig Dyrektor Departamentu Ochrony Środowiska Urzędu Marszałkowskiego 

w Rzeszowie – z wnioskiem do marszałka może wystąpić rada gminy lub wójt. RDOŚ żąda, że teren 

całkowicie utracił walory przyrodnicze.  

Pan Dyrektor uważa, że są bardzo małe szanse na zmianę granic Kuryłowskiego Obszaru 

Chronionego Krajobrazu na terenie Kuryłówki. 

 

 Innych pytań i uwag do projektu opinii nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt opinii Rady 

Gminy Kuryłówka dotyczący zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Województwa Podkarpackiego 

w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu – „za” głosowało 14 radnych.  

Opinia Rady Gminy Kuryłówka dotycząca zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku 

Województwa Podkarpackiego w sprawie Kuryłowskiego Obszaru Chronionego Krajobrazu została 

przyjęta jednogłośnie – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad 3. Stanowisko Rady Gminy Kuryłówka w sprawie upamiętnienia ofiar zbrodni wołyńskiej 

dokonanej na Polakach na Kresach Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poinformował, że stanowisko w sprawie 

upamiętnienia ofiar zbrodni wołyńskiej dokonanej na Polakach na Kresach Wschodnich II 

Rzeczypospolitej Polskiej podejmuje większość samorządów. Następnie p. Przewodniczący odczytał 

stanowisko Rady Gminy. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie stanowisko Rady Gminy 

Kuryłówka w sprawie upamiętnienia ofiar zbrodni wołyńskiej dokonanej na Polakach na Kresach 

Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej – „za” głosowało 14 radnych.  

Stanowisko Rady Gminy Kuryłówka w sprawie upamiętnienia ofiar zbrodni wołyńskiej 

dokonanej na Polakach na Kresach Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej zostało przyjęte 

jednogłośnie – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Minutą ciszy uczczono pamięć ofiar zbrodni wołyńskiej dokonanej na Polakach na Kresach 

Wschodnich II Rzeczypospolitej Polskiej. 

 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dąbrowica”. 

 

 P. Radny D. Kusy – omówił szczegółowo projekt uchwały. Zwrócił szczególną uwagę na 

tematy: „Program krótkoterminowy odnowy wsi; Plan i program odnowy wsi”.  

 

 P. Radny T. Kyć – zapytał, dlaczego tak wąski krąg osób wiedział o zebraniu wiejskim, na 

którym przyjęto strategię. Nie poinformowano szkoły, stowarzyszenia czy księdza? 

Najlepiej, aby trzy sąsiednie miejscowości brały udział w tej strategii. Odbyły się zebrania wiejskie, 

ale nikt o niczym nic nie wie.  

 

  P. Radny D. Kusy – odp., p. radnemu T. Kyć nadmieni, że rada gminy na sesji marcowej br. 

podjęła uchwałę o przystąpieniu sołectwa Dąbrowica do „Programu Odnowa wsi na lata 2011-2016”. 

Chciałbym, aby wszystkie sołectwa w tym uczestniczyły, ale program zezwala na udział jednego 

sołectwa z gminy. Cztery miesiące temu rada gminy podejmując uchwałę wytypowała sołectwo 

Dąbrowica. 

 

P. Radny T. Kyć – przypomniał, że sam głosował w marcu br. za podjęciem uchwały, ale na 

zebraniu było tylko kilka osób. 

 

 P. Radny D. Kusy – odp., p. radnemu T. Kyć, że informacje o zebraniu wiejskim były 

rozwieszone na tablicach ogłoszeń, w zebraniach wiejskich mieszkańcy nie chętnie uczestniczą. 

 

 P. Radny T. Kyć – uważa, że Dąbrowica może inne sołectwa zaprosić na zebranie,  

aby mieszkańcy sąsiednich sołectw wzięli przykład. 

 

 P. Radny D. Kusy – w dniach od 11-14 czerwca odbyły się warsztaty w Kolonii Polskiej,  

na którym opracowano strategię rozwoju wsi Dąbrowica. 

 

 P. M. Goch – pomoc administracyjna UG, – jeżeli sołectwa chcą ze sobą współpracować, to 

można w przyszłym roku, kiedy będzie aktualizacja tej strategii zaprosić najbliższe sołectwa do 

współpracy. 

 

  P. Radny T. Łapka – informacja o zebraniu wiejskim była rozwieszona na tablicach ogłoszeń. 
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 P. Radny R. Socha – podstawą przystąpienia do programu jest wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w budżecie na 2014 r. W naszej gminie nie wyodrębniono w budżecie funduszu 

sołeckiego? 

 

P. Radny D. Kusy – gmina może dotować te zadania. 

 

Innych pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dąbrowica” – „za” głosowało 13 radnych, 

„przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 1 radny. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXV/193/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

30 lipca 2013 r. sprawie przyjęcia „Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Dąbrowica” – stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu 

 

 

Przewodniczący Rady, o godz. 14.40 ogłosił przerwę 10 minutową w obradach. Po czym, ·o 

godz. 14.50 wznowił obrady. 

 

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kuryłówka Nr VI/32/99  

z dnia 31 marca 1999 r.  

 

P. Roman Szałajko Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kuryłówka Nr VI/32/99 z dnia 31 marca 1999 r. –  

„za” głosowało 13 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 1 radny. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXV/194/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

30 lipca 2013 r. w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kuryłówka Nr VI/32/99 z dnia 31 marca 

1999 r.– stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjów na terenie Gminy Kuryłówka. 

 

 P. Roman Szałajko Sekretarz Gminy – poinformował, że w związku z podjęciem uchwał rady 

gminy dotyczących likwidacji szkół istnieje konieczność podjęcia uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy Kuryłówka. 

Następnie omówił projekt uchwały: 

w § 4 omawianej uchwały wykazano uchwały, które w momencie podjęcia tej uchwały stracą moc, 

w § 1 ustalono sieć szkół podstawowych z oddziałem przedszkolnym i określono obwód szkolny, 

w § 2 określono plan sieci publicznych gimnazjów na terenie Gminy Kuryłówka i określono obwód 

szkolny dla Publicznego Gimnazjum w Kuryłówce im. Franciszka Kyci. 

W tej uchwale nie określono obwodu szkolnego dla Gimnazjum w Dąbrowicy, które z dniem 

1 września br. będzie prowadzone przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Kulturalno-

Oświatowych i Gospodarczych w Dąbrowicy. 

Na podstawie art. 17 ustawy o systemie oświaty rada gminy ustala plan sieci publicznych szkół 

podstawowych i gimnazjum, dla których jest organem prowadzącym. Jeżeli nie jest organem 
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prowadzącym, może określić obwód szkolny dla takiego Gimnazjum, ale musi to być wykonane  

w porozumieniu z dyrektorem gimnazjum. 

Jeżeli w przyszłości Gimnazjum zwróci się do rady gminy, aby określić obwód szkoły tą 

uchwałę będzie można zmienić. 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – zapytała czy jest sens podejmowania tej uchwały, skoro nie 

jest wyjaśniona sprawa Szkoły Podstawowej w Kulnie. 

Zapytała Pana Przewodniczącego, dlaczego nie zostało zwołane posiedzenie komisji oświaty 

przed sesją? 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odp., p. radnej Z. Niemiec – Dziekan,  

że Przewodniczący Rady nie zwołuje komisji stałych rady gminy. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – poinformował, że pytała p. Przewodniczącego Komisji 

Oświaty o posiedzenie komisji, to p. Przewodniczący Komisji powiedział, że Pan Kotulski powiedział, 

że, nie ma takiej potrzeby. Dlatego pytam? 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – odp., p. radnej Z. Niemiec – Dziekan,  

że „dzwonił do mnie Przewodniczący Komisji, któremu odpowiedziałem, że pozostawiam to w jego 

gestii czy zwoła czy nie posiedzenie komisji”. 

 

P. Radna Z. Niemiec – Dziekan – uważa, że w jakimś celu te komisje są tworzone. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – poinformował, p. radnych, że komisje stałe rady 

gminy są zwoływane przez przewodniczących poszczególnych komisji, a nie przez przewodniczącego 

rady gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy zwołuje sesje Rady Gminy. 

 

P. Wójt T. Halesiak – udzielił odp. na pytanie p. radnej czy jest sens podejmowania 

przedmiotowej uchwały. 

Oczywiście, że sens podjęcia uchwały jest, ponieważ na dzień dzisiejszy wszystkie uchwały 

dot. likwidacji szkół zostały podjęte zgodnie z literą prawa. Uchwały w sprawie likwidacji szkół 

zostały wysłane do organów nadzorujących, które ich nie zakwestionowały. 

Skarga Jana Bucior na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 w/w Rady Gminy Kuryłówka z dnia  

15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie, do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie zostanie przekazana i należy czekać na orzeczenie sądu. 

  

 Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – od 1 września br. rozpocznie się nowy rok 

szkolny. Przedmiotowa uchwała musi być podjęta, aby uporządkować stan prawny sieci szkół.  

Jeżeli będzie wyrok sądu w sprawie zlikwidowanej szkoły w Kulnie będziemy zmieniali  

w przyszłości dziś podjętą uchwałę.  

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy 

Kuryłówka – „za” głosowało 10 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 4 

radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXV/195/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

30 lipca 2013 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjów na terenie Gminy Kuryłówka – stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 



 

Protokół XXXV/2013 z obrad sesji Rady Gminy Kuryłówka odbytej dnia 30 lipca 2013 r. 

Strona 7 z 11 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi Jana Bucior na Uchwałę Nr 

XXXI/172/2013 w/w Rady Gminy Kuryłówka z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Kulnie, do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie  

i upoważnienia Adwokata Janusza Szpili do reprezentowania Rady Gminy Kuryłówki  

w postępowaniu ze skargi na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 w/w Rady z dnia 15 kwietnia ·2013 r., w 

sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie. 
 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – nadmienił, że w dniu 26.06. br. wpłynęło 

wezwanie od adwokata Tomasza Pado reprezentującego p. Jana Bucior do uchylenia uchwały  

w sprawie likwidacji szkoły w Kulnie. Po analizie i konsultacji z adwokatem p. Januszem Szpila nie 

znalazłem podstaw do umieszczenia w porządku obrad sesji punktu uchwały o uchylenie uchwały w 

sprawie likwidacji szkoły w Kulnie.   

Następnie wpłynęło pismo w dniu 23.07. br. od p. Adwokata T. Pado informujące Radę 

Gminy o zaskarżeniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie uchwałę  

Nr XXXI/172/2013 w/w Rady z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Kulnie. 

 Pan Przewodniczący odczytał skargę Jana Bucior na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 w/w Rady 

Gminy Kuryłówka z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie, do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie przekazania skargi Jana Bucior na Uchwałę Nr XXXI/172/2013 w/w Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w Kulnie,  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie; upoważnienia Adwokata Janusza Szpili 

do reprezentowania Rady Gminy Kuryłówki w postępowaniu ze skargi na Uchwałę  

Nr XXXI/172/2013 w/w Rady z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Kulnie – „za” głosowało 10 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się”  

4 radnych. 

Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXV/196/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

30 lipca 2013 r. w sprawie przekazania skargi Jana Bucior na Uchwałę Nr XXXI/172/2013  

w/w Rady Gminy Kuryłówka z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Kulnie, do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Rzeszowie; upoważnienia Adwokata 

Janusza Szpili do reprezentowania Rady Gminy Kuryłówki w postępowaniu ze skargi na Uchwałę 

Nr XXXI/172/2013 w/w Rady z dnia 15 kwietnia 2013 r., w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej w 

Kulnie – stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty. 

 

P. Jadwiga Kwiecińska pracownik UG – omówiła projekt uchwały. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał czy rada gminy ma kompetencje do 

różnicowania stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi? 

 

P. Maria Szozda – Mazurek – kier Ref Rolnictwa i Leśnictwa – poinformowała, że do końca 

2012 r. obowiązująca ustawa o utrzymaniu porządku i czystości w gminie nie przewidywała 

zróżnicowania opłat, zwalniania i innych zmian. Znowelizowana ustawa na wiosnę 2013 r. zezwala na 

zmiany w odpłatności za odpady.  

 

P. Radny W. Borek – zapytał czy są wyliczenia wg złożonych deklaracji ile wyniosą wpływy 

do budżetu od mieszkańców? 
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P. Wójt T. Halesiak – odp., że wpływy powinny być w granicach 120-150 tys. zł, obniżenie 

stawki opłaty nie powinno pomniejszyć nam tych kwot. 

 

P. Radny Z. Walkiłko – zapytał o cenę wygranego przetargu?  

 

P. Wójt T. Halesiak – odp., że kwota po przetargu to ok. 80 tys. zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski – przedstawił informację na temat przetargu w 

miecie Leżajsk. 

 

P. Wiceprzewodniczący Rady Z. Pleskacz – zapytał ile w kg zebrano odpadów komunalnych 

selektywnych i nieselektywnych? 

 

P. Radny K. Lewkowicz – pracownik ZGK Sp. z o.o w Kuryłówce – odp., że odpadów 

komunalnych nieselektywnych zebrano 20 150 ton i wywieziono na wysypisko w Sigiełkach, ·a 

selektywnych zebrano 7 680 ton, z czego część jeszcze nie została posegregowana. 

 

P. Radny T. Łapka – uważa, że mieszkańcy segregują śmieci, ale za mało worków każdy 

mieszkaniec otrzymał.  

 

P. Radny K. Lewkowicz – pracownik ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – odp., że jeżeli 

mieszkańcom brakuje worków zawsze można przyjechać do ZGK i poprosić o dodatkowe worki. 

W Ożannie był przypadek, gdzie z rodziny pięcioosobowej oddano 8 worków butelek 

plastikowych, a faktycznie odpady pochodziły z działalności agroturystycznej. 

 

P. Radny D. Kusy – uważa, że z Ożanną będzie problem, otrzymuje skargi na osoby prywatne 

prowadzące agroturystykę. 

 

P. Radny K. Lewkowicz – pracownik ZGK Sp. z o.o. w Kuryłówce – odp., że w Ożannie 

zakupiony worek, co poniedziałek worki z logo ZGK będą odbierane. Ożanna jest monitorowana 

zakupione worki są sprawdzane i przy odbiorze są liczone W sezonie letnim będzie umowa 

podpisywana na zakup worów w takiej ilości ile będzie tygodni i co tydzień worek będzie odbierany. 

 

P. Maria Szozda – Mazurek – kier Ref Rolnictwa i Leśnictwa – nieruchomości rekreacyjne są 

traktowane, jako nieruchomości niezamieszkałe i właściciele sami muszą zawrzeć umowę na odbiór 

odpadów. Wszyscy właściciele nieruchomości w Ożannie otrzymali pisma przypominające  

o obowiązku zawarcia umowy i obowiązujących zasadach. 

 

P. Radny W. Borek – zapytał, dlaczego czarne worki są płatne?  

 

P. Maria Szozda – Mazurek – kier Ref Rolnictwa i Leśnictwa – każdy właściciel 

nieruchomości zaopatruje we własnym zakresie nieruchomość w pojemnik lub worek na odpady 

dostosowany do potrzeb gospodarstwa. Czarny worek służy na odpady zmieszane. 

 

P. Radny J. Szczap – zwrócił się z prośbą do sołtysów, aby zmobilizować mieszkańców do 

przecięcia drzew w uliczkach szczególnie w Kuryłówce. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty – „za” głosowało 10 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało się” 4 radnych. 
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Uchwała została przyjęta, jako - Uchwał Nr XXXV/197/2013 Rady Gminy Kuryłówka z dnia 

30 lipca 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 

terenie Gminy Kuryłówka. 

 

Pani Jadwiga Kwiecińska – omówiła projekt uchwały. 

 

 P. Radny W. Borek – zapytał, kiedy będą dowody wpłaty. 

 

 Pani Jadwiga Kwiecińska – w miesiącu sierpniu blankiety będą drukowane. 

 

 Pani Radna Z. Niemiec – Dziekan – zapytała czy wpłaty będzie można dokonywać 

miesięcznie 

 

P. Maria Szozda – Mazurek – kier Ref Rolnictwa i Leśnictwa – odp., że będzie można wpłaty 

dokonywać miesięcznie, kwartalnie oraz z góry za cały rok. 

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Kuryłówka –  

„za” głosowało 14 radnych, „przeciw” głosowało 0 radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXV/198/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 30 lipca 2013 r. o zmianie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na 

terenie Gminy Kuryłówka – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

 

P. Maria Szozda – Mazurek – kier Ref Rolnictwa i Leśnictwa – omówiła projekt uchwały. 

 

 P. Radny W. Borek – zapytał czy złożenie deklaracje będzie, jako zmiana wcześniejszej,  

czy jako pierwsza? 

 

 Pani Jadwiga Kwiecińska – złożona deklaracja po zmianie będzie pierwsza. 

  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości – „za” głosowało 14 radnych, „przeciw” głosowało 0 

radnych, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXV/199/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 30 lipca 2013 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości – stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11 Podjecie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 

Leżajskiego na realizację zadania publicznego. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – omówił projekty uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu Leżajskiego na realizację zadania 

publicznego - „za” głosowało 14 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXV/200/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 30 lipca 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Powiatu 

Leżajskiego na realizację zadania publicznego – stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad. 12 Podjecie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. 

 

Skarbnik Gminy p. A. Szpetnar – omówił projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy p. S. Kotulski - poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. - „za” głosowało 14 radnych.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie, jako - Uchwał Nr XXXV/201/2013 Rady Gminy 

Kuryłówka z dnia 30 lipca 2013 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy w 2013 r. – 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

 

Ad. 13 Wolne wnioski.   

 

Pan Wójt T. Halesiak – udzielił odpowiedzi na wnioski z sesji odbytej dnia 14 czerwca 2013 r.  

 

Wniosek radnego p. T. Łapka – dot. miejscowości Dąbrowica: 

1) droga przy wjeździe na Podługu mostek do p. Jurczaka jest zamulony, należy go pogłębić  

i oczyścić ok. 60 m rowu – odp. Rów odmulono. 

2) Na Podługu suche drzewa grożą zawaleniem na linie wysokiego napięcia - odp. wykonano 

 

 

Wniosek radnego p. Radny D. Kusy –dot. 

1) drogę gminną od szkoły na Podług gmina poprawiła, ale samo nasypanie nie wystarczy, bo 

po ulewie zrobiło się usuwisko, - Odp. 2 razy wysypywano tę drogę, droga jest wykona 

2) rów od stawu koło kościoła zamulony, w kier lasu. – odp. rów ten jest przypisany do 

właścicieli poszczególnych posesji. 

 

Wniosek radnego p S. Mazurek – dot. miejscowości Jastrzębiec: 

1) przywrócić drożność rowu przy drodze gminnej do kaplicy, którym pływnie woda 

 z rowu od strony Luchowa i z rowu z pól z końca wsi – odp. powinien sołtys pomóc przy tym zadaniu,  

2) odkrzaczenie drogi powiatowej w lesie – odp. pismo w tej sprawie wystosowano  

do p. starosty  

 

P. Radny W. Borek – zgłosił o sprawdzenie (dot. miejscowości Kuryłówka):  

1) sprawdzić odpływ wody deszczowej z drogi wojewódzkiej, czy odpływ nie jest do tej samej 

studzienki, ponieważ wszystka woda spływa na prywatne posesje w pobliżu drogi  

i podmywa drogę gminną – odp. jest do tej samej studzienki, wystosowano odp. pismo w tej sprawie. 
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3) beton od p. Koby jest wyżej niż rów i wodę cofa na posesję p. Koby, odp. nie sprawdzono, 

4) rów obok p. Giża - należy sprawdzić drożność rowu, bo po opadach wodę cofie do piwnicy, 

- odp. P. Giza nie chce nikogo wpuścić na swój teren, stoi na stanowisku, aby ten rów cały 

zabudować. 

5) na drodze gminnej przy szkole zamontować progi zwalniające, odp. są na ten temat 

sprzeczne zdania.  

 

Wolne wnioski: 

P. Radny D. Kusy – zawrócił się z prośbą do Radnego Powiatowego, aby zapytać na 

najbliższej sesji rady powiatu czy będzie remont drogi powiatowej Dąbrowica – Brzyska Wola. Droga 

jest w fatalnym stanie, remont cząstkowy nic nie daje. 

 

P. Roman Szałajko Radny Rady Powiatu Leżajskiego – na prośbę radnego T. Kyć wystosował 

pismo do pana Starosty J. Kidy w sprawie remontu drogi powiatowej Brzyska Wola – Słoboda - 

Kolonia Polska. Odp. jest, że droga ta jest w trakcie remontu. 

Na prośbę radnego S. Mazurka wystosował również pismo o remont drogi powiatowej  

w Jastrzębcu. 

Odpowiedzi na powyższe interwencje zainteresowaniu p. radni otrzymali do wiadomości. 

P. Szałajko poinformował, że wg. niego droga powiatowa Dąbrowica – Brzyska Wola jest 

najistotniejsza. 

Nie rozumie, dlaczego starostwo nie ujęło tej drogi i nie zgłosiło do dróg powodziowych.  

 

Pan Wójt T. Halesiak – nadmienił, że droga powiatowa przez Kolonię Polską i Brzyska Wola 

– Dąbrowica są najważniejsze.  

 

P. Radny W. Borek – zdjąć znak drogowy „objazd” obok drogi powiatowej przy borówce 

amerykańskiej. 

Firma Strabag zobowiązała się do naprawy szkód powstałych przy zamknięciu drogi 

wojewódzkiej. Została rozjeżdżona droga od szkoły do Wanata. Mieli poprawić drogę obok gazowni. 

Do tej pory nic nie wykonano. 

 

 

Ad. 14. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, p. Przewodniczący S. Kotulski podziękował 

wszystkim zebranym za udział w sesji Rady Gminy, po czym zamknął obrady XXXV sesji Rady 

Gminy Kuryłówka. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 13
30

, a zakończyła o godz. 15
50

. 

 

Protokolant: 

 

Agnieszka Kuczek 

      Przewodniczący 

Rady Gminy Kuryłówka 

 

     Stanisław Kotulski 


